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Fælles brugerrådsmøde torsdag den 9. november kl. 10:00 – 11:30.  

Team A. Brugerrådsmøde torsdag den 28. november kl. 13:00 – 14:20.  

”Multirummet” 

Dagsorden: Bila

g: 

 

1 Godkendelse af referat 

fra den 7. september. 

 

 Beslutning: Godkendt 

 

   2 Nyt til og fra ledelsen. 

 

 Karin har glemt noget der ikke var supervigtigt fra 

ledelsen af :D  

Det var vist noget med en lidt mere prominent taler der 

ville komme herud. 

Navne på lokalerne. 

A2 = Haveoase 

Tidligere team B= Gadespejlet 

3

. 

Økonomi? Orientering 

fra Claus. 

 

 Blækklatten:  

Nu har vi fundet et sted, hvor vi kan få husavisen printet. 

Det ligger i Sunds og koster mindre. 

Det koster 1102,50 for 50 stk.  

Kvaliteten er også blevet højere. 

 

Kontobeholdning:  

fra 31/10.23 er 45588,65,-  

   6 Nyt til og fra brugere. 

På vegne af Karsten M. 

•   Mobilpolitik: Kan der 

laves en mobilpolitik?  

Bl.a. Kan man lave en  

aftale omkring, hvis en  

telefon ringer  

under en aktivitet, at man  

så gå ud af lokalet imens  

man taler i telefon. 

 

• Der har været nogle  

spørgsmål omkring 

aktiviteter som folk godt 

kunne tænke sig at dof 

opretter.  

 

Der er så et ønske om at 

undersøge hvor mange der 

potentielt gerne vil være 

med til et hold. 

 

Orientering omkring et 

malehold i dof regi.  

Spørgsmål om hvor mange 

 Mobilpolitik: 

Aftalen er allerede, at man går ud af lokalet når telefonen 

ringer. 

Man kan tage telefonen og sige, at man ringer tilbage 

senere. Der opfordres til at telefonen er på lydløs (m. 

vibrator) når man er i AC.  

Der er selvfølgelig undtagelser, hvis man venter et vigtigt 

opkald. 

 

 

 

Dof aktiviteter:  

Der hænger en efterspørgselsseddel til dem som har lyst 

til at være med på et malerhold. Her kan man skrive sig 

på hvis interessen er der. Det er ikke bindende når man 

skriver sig på. Det er for at undersøge om der er folk nok 

til sådan et hold. 

 

Dem der har ønsket ordblindekursus og sejladshold skal 

også lave en seddel til at undersøge hvem der gerne vil 

med. 

 

Claus laver i første omgang en reklame opslag til 

infoskærmen, for Mikaels malerhold og et ordblinde 

kursus. 
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der kunne være  

interesseret i dette? 

Der hænger en orientering 

på tavlen i AC. 

•  

Spørgsmål om vi kunne 

finde nok til at AOF ville 

lave et ordblindekursus på 

Bytoften? 

 

• Spørgsmål om vi kunne 

finde nok til at DOF vil 

lave et sejladshold? 

 

• Flere fester i 

aktivitetscenteret? 

 

• Flere ture ud af huset? 

 

 

• Ønske om at arbejde 

ved købmanden? Er der 

evt. andre der også ønsker 

at arbejde ved 

købmanden? (Inge Lise) 

 

Flere foredrag ex. med 

følgende temaer: 

• Natur. 

• Sukkersyge. 

• Knogleskørhed (Inge 

Lise). 

• Hjernesagen (Ulla er i 

kontakt med Hjernesagen 

- og der kommer snarest 

en dato for et foredrag) 

• CP - CP Danmark (Leif) 

• Håndboldspiller fra Ikast 

(Karsten M). 

 

Positive 

tilbagemeldinger: 

 

 

 

 

 

 

 

Der er noget tvivl om hvorvidt man kan leje lokaler på 

Bytoften uden at der er et personale med i det.  

Der opfordres til at man spørger Charlotte Würtz om det. 

Anden borger mener at vi gerne må låne både lokale og 

en plads i kælderen til materialer. 

 

Samt at finde ud af, om DOF kan låne lokaler uden at der 

er et personale fra Bytoften til stede. 

 

 

 

 

 

 

Flere fester:  

 

 

Flere ture ud af huset: 

Vi forsøger at planlægge så mange ture som muligt. Der 

ønskes juleture som vi plejede i Østerskovgård.  

 

Købmand arbejde: 

 

 

 

 

Foredrag: Når man har et ønske til et foredrag, så skal 

man undersøge prisen på denne. Så brugerrådet kan 

vurdere det. 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Positive tilbagemeldinger: 

 

Godt når aktiviteterne foregår i mindre grupper - det får 

flere til at sige noget 

 

Perlegruppen om tirsdagen er en rigtig god aktivitet (Inge 

Lise). 
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Det kunne være godt, 

hvis købmanden kunne 

have åbent til kl. 15.00 

om fredagen: 

 

Mange vil gerne handle ind til weekenden efter 

aktivitetscenteret lukker 14.30 og vi er mange der går 

forgæves (Tina). 

 

Købmand åbningstider: Købmandens åbningstider 

kommer ikke til at ændre sig fordi det handler om 

personale timer.  

   7 Har vi styr på hvem der 

står for nytårskur 

tirsdag d. 2. januar 

2024? 

 

 Ja, det gør skærm gruppen. Vi køber pynt og det hele.  

   8 Generalforsamling 

mandag d. 29. januar 

2024 kl. 10. 

 

 Indkaldelsen kommer først i januar. Her vil være et valg. 

Husk at lave valgplakater. 

   9 Blomsterhilsner og 

gaver. 

 

 

 Claus B.S. Madsen vil siger tak for gave til hans 60 års. 

Og Henrik har fået en gave til hans 60 år. 

 

Vi har også givet en bårebuket i forbindelse med John 

Møller Larsens bisættelse fredag den 17. november. 

 10 Næste møde?   Brugerrådesmøde mandag d. 29. januar 2024 

kl. 13.00-14.20. Her konstituerer brugerrådet sig. 

 11 EVT:  Der bliver ingen temadag fra brugerrådet i år. Vi vender 

tilbage næste år. 

 

Et ønske om ”det syngende postbud” kommer til en fest. 

Det koster 5250 for en time. (Inge lise) 

 

Grundet sygdom er der en ekstra dag til TIFs Parasport. 

Dagen bliver d. 15/11 kl. 15.00 i Nordvest hallen.  

Her kommer der en idrætskonsulent fra Parasport 

Danmark. Tilbuddet forsætter frem til den 13. december, 

hvor det stadig er gratis at være med.  

 

Det er vurderet at TIF Parasport er relevant nok til at det 

skal på skærmen.  

Referent: Karin J. 


